



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1234

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1991**

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1234

1981

I. Nos. 19914-19939

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 10 June 1981 and 11 June 1981*

	<i>Page</i>
No. 19914. United States of America and Jordan:	
Project Loan Agreement for Amman water and sewerage (with annexes). Signed at Amman on 28 August 1978	3
No. 19915. United States of America and Caribbean Community:	
Project Grant Agreement for basic health management training (with annex). Signed at Bridgetown on 30 August 1978	29
No. 19916. United States of America and Sudan:	
Project Grant Agreement for primary health care in the Northern Provinces (Part II) (with annex). Signed at Khartoum on 30 August 1978	47
No. 19917. United States of America and Sudan:	
Grant Agreement for commodity imports. Signed at Khartoum on 31 Decem- ber 1979	73
No. 19918. United States of America and Nepal:	
Project Grant Agreement for seed production and input storage used in agri- culture (with annexes). Signed at Kathmandu on 31 August 1978	91
No. 19919. United States of America and Nepal:	
Project Grant Agreement for rural development and resource conservation and utilization (with annexes). Signed at Kathmandu on 31 August 1978	141
No. 19920. United States of America and Syrian Arab Republic:	
Loan Agreement for Lattakia-Tartous highway project (with annex). Signed at Damascus on 28 September 1978	171

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1234

1981

I. N°s 19914-19939

TABLE DES MATIÈRES

1

*Traités et accords internationaux
enregistrés les 10 juin 1981 et 11 juin 1981*

Pages

N° 19914. États-Unis d'Amérique et Jordanie :

Accord de prêt pour un projet relatif au système d'égouts et d'approvisionnement en eau de la ville d'Amman (avec annexes). Signé à Amman le 28 août 1978 3

N° 19915. États-Unis d'Amérique et Communauté des Caraïbes :

Accord de don pour un projet relatif à la formation de personnel pour la gestion des services de santé de base (avec annexe). Signé à Bridgetown le 30 août 1978 29

N° 19916. États-Unis d'Amérique et Soudan :

Accord de don relatif à un projet d'organisation des soins primaires dans les provinces du Nord (II^e partie) [avec annexe]. Signé à Khartoum le 30 août 1978 47

N° 19917. États-Unis d'Amérique et Soudan :

Accord de don pour l'importation de produits primaires. Signé à Khartoum le 31 décembre 1979 73

N° 19918. États-Unis d'Amérique et Népal :

Accord de don pour un projet relatif à la production de semences et au stockage de produits utilisés dans l'agriculture (avec annexes). Signé à Katmandou le 31 août 1978 91

N° 19919. États-Unis d'Amérique et Népal :

Accord de don pour un projet de développement rural ainsi que de protection et d'utilisation des ressources (avec annexes). Signé à Katmandou le 31 août 1978 141

N° 19920. États-Unis d'Amérique et République arabe syrienne :

Accord de prêt relatif au projet de route Lattakia-Tartous (avec annexe). Signé à Damas le 28 septembre 1978 171

No. 19921. United States of America and France:

Convention for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal evasion with respect to taxes on estates, inheritances and gifts. Signed at Washington on 24 November 1978 187

No. 19922. United States of America and Israel:

Memorandum of Agreement concerning the principles governing mutual co-operation in research and development, scientist and engineer exchange, and procurement and logistic support of selected defence equipment (with annexes and attachment). Signed on 19 March 1979 211

No. 19923. United States of America and Israel:

Memorandum of Agreement concerning an oil supply arrangement (with annex). Signed at Washington on 26 March 1979

Memorandum of Agreement amending the above-mentioned Agreement (with related understanding). Signed at Washington on 22 June 1979 221

No. 19924. United States of America and Nicaragua:

Agreement for sales of agricultural commodities. Signed at Managua on 31 August 1979

Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement. Managua, 11 and 13 February 1980

Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement of 31 August 1979, as amended. Managua, 20 and 25 March 1980

Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement of 31 August 1979, as amended. Managua, 19 June 1980..... 230

No. 19925. United States of America and Japan:

Exchange of notes constituting an agreement relating to the reprocessing of special nuclear material. Washington, 1 October 1979 267

No. 19926. United States of America and Turkey:

Agreement regarding the consolidation and rescheduling of certain debts owed to, guaranteed or insured by the United States Government and its agencies (with annexes). Signed at Ankara on 11 December 1979 273

No. 19927. United States of America and Turkey:

Assistance Agreement. Signed at Ankara on 28 January 1980 285

No. 19928. United States of America and Turkey:

Agreement regarding the consolidation and rescheduling of certain debts owed to the Agency for International Development (AID), implementing the Agreement of 11 December 1979 (with schedules). Signed at Ankara on 22 April 1980 293

N° 19921. États-Unis d'Amérique et France :

Convention tendant à éviter les doubles impositions et à prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur les successions et sur les donations. Signée à Washington le 24 novembre 1978 187

N° 19922. États-Unis d'Amérique et Israël :

Mémoire d'accord relatif aux principes régissant leur coopération en matière de recherche-développement, d'échange de scientifiques et d'ingénieurs, d'achats et d'appui logistique en relation avec certains matériels de défense (avec annexes et pièce jointe). Signé le 19 mars 1979 211

N° 19923. États-Unis d'Amérique et Israël :

Mémoire d'accord relatif à un arrangement d'approvisionnement en pétrole (avec annexe). Signé à Washington le 26 mars 1979

Mémoire d'accord modifiant l'Accord susmentionné (avec déclaration interprétative connexe). Signé à Washington le 22 juin 1979 221

N° 19924. États-Unis d'Amérique et Nicaragua :

Accord relatif à la vente de produits agricoles. Signé à Managua le 31 août 1979

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné. Managua, 11 et 13 février 1980

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné du 31 août 1979, tel que modifié. Managua, 20 et 25 mars 1980

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné du 31 août 1979, tel que modifié. Managua, 19 juin 1980 231

N° 19925. États-Unis d'Amérique et Japon :

Échange de notes constituant un accord relatif au retraitement de matières nucléaires spéciales. Washington, 1^{er} octobre 1979 267

N° 19926. États-Unis d'Amérique et Turquie :

Accord relatif à la consolidation et au rééchelonnement de certaines dettes contractées à l'égard du Gouvernement des États-Unis et de ses agences ou garanties ou assurées par le Gouvernement des États-Unis (avec annexes). Signé à Ankara le 11 décembre 1979 273

N° 19927. États-Unis d'Amérique et Turquie :

Accord d'assistance. Signé à Ankara le 28 janvier 1980 285

N° 19928. États-Unis d'Amérique et Turquie :

Accord concernant la consolidation et le rééchelonnement de certaines dettes dues à l'Agency for International Development (AID) passé en application des dispositions de l'Accord du 11 décembre 1979 (avec annexes). Signé à Ankara le 22 avril 1980 293